
Wloctawek, dnia 19.05.2020 r.

Arkadiusz Piasecki

Radny Rady Miasta

dr Marek Wojtkowski

Prezydent Miasta Wloclawek

Interpelacja

W sprawie pasa zieleni prry ulicy Broniewskiego w tym naprawe chodnika oraz odnowienie

przejScia dla piesrych-malowanie pas6w prry budynku Spfrdzielni Mieszkaniowej Poludnie

W imieniu mieszkaic6w osiedla Potudnie zgfaszam wykonanie przeglqdu pasa zieleni przy ulicy

Broniewskiego od ulicy Zbiegniewskiej w tym r6wnie2 naprawe chodnika.

Dodatkowo zglaszam odnowienie znak6w poziomych przejScia dla pieszych-malowanie pas6w przy

budynku Sp6ldzielni Mieszkaniowej Poludnie.

Interpelacja napisana jest w oparciu o rozmowy z mieszkaficami.
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